



مملكة البحرين وزارة العدل والشئون الإسلامية والأوقاف إدارة التوثيق

2021061627

الرقم المسلسل...

RC65001436296

الرقم الإيصال

# AMENDED MEMORANDUM & ARTICLES OF ASSOCIATIONS OF GFH FINANCIAL GROUP A BAHRAINI PUBLIC SHAREHOLDING COMPANY

On the Tuesday 14th day of Saffar 1443 Hijri, corresponding to the 21st day of September 2021 AD.

شركة مساهمة بحرينية عامة

انه في يوم الثلاثاء الرابع عشر من شهر صفر عام 1443 للهجرة

تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي

لمجموعة جي أف أتش المالية ش.م.ب

الموافق الواحد والعشرين من شهر سبتمبر عام 2021 للميلاد.

لدى أنا: كاتب العدل الخاص هاشم يعقوب احمد

مجموعة جي أف أتش المالية ش.م.ب.، شركة بحرينية مساهمة عامة، مسجلة وقائمة بمملكة البحرين بموجب السجل التجاري رقم 44136، ويمثلها السيد صلاح عبدالله محمد شريف، بحريني الجنسية يحمل بطاقة الهوية رقم 680201220، شاوقيع على عقد تغديل عقد التأسيس والنظام الأساسي هذا بموجب قرار الجمعية العامة غير العادية الصادر بتاريخ 6 أبريل 2021، بصفته المخول بالتوقيع بموجب خطاب التقويض الصادر من الرئيس التنفيذي بتاريخ 20/9/2021.

Before me,

### Attended before me:

GFH Financial Group B.S.C., a Bahraini Shareholding Company, incorporated and registered in the Kingdom of Bahrain under Commercial Registration No. 44136, and represented for the purposes hereof by Mr. Salah Abdulla Mohamed Sharif, a Bahraini national holding ID No. 680201220 authorized to sign these Amended Memorandum & Articles of Association by virtue of authorization letter from the Chief Executive Officer dated 20/09/2021 and resolution passed by the Extraordinary General Meeting held on 6th April 2021.

# **PREAMBLE**

GFH Financial Group B.S.C. (the "Group") is a Public Bahraini Shareholding Company incorporated and registered in the Kingdom of Bahrain under commercial registration number 44136 on 6th November 1999, pursuant to the Company's Amended and Restated Memorandum and Articles of Association notarized with serial No. 2010916055 dated 26/02/2019.

With reference to Extra Ordinary General Assembly Meeting held on 6<sup>th</sup> April 2021 of GFH Financial Group B.S.C. to increase the issued and paid up capital from US Dollar nine hundred seventy five million six hundred thirty seven thousand and three hundred sixty seven (US\$ 975,637,367) divided into three billion six hundred eighty one million six hundred fifty thousand four hundred forty one (3,681,650,441) shares each with a nominal value of US\$ 0.265 for each share to US Dollar to one billion six hundred thirty seven thousand three hundred sixty seven (US\$ 1,000,637,367) divided into three billion seven hundred seventy five million nine hundred ninety thousand sixty four (3,775,990,064) shares each with a nominal value of US\$ 0.265 for each share.

مقدمــة

تأسست مجموعة جي أف أتش المالية ش.م.ب. ("المجموعة") كشركة بحرينية مساهمة، تم تسجيلها بمملكة البحرين بتاريخ 1999/11/6 وقيدت بموجب السجل التجاري رقم 44136، وذلك وفقاً لعقد التأسيس والنظام الأساسي المعدلين والمعدين بموجب رقم مسلسل 2019016055.

وبالإشارة إلى اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمجموعة جي اف اتش المالية بتاريخ 6 أبريل 2021 بزيادة رأسمال الشركة الصادر من تسعمانة وخمسة وسبعين مليون وستمانة وسبعة وثلاثين الف وثلاثمانة وسبعة وستين (975,637,367) دولار أمريكي موزعاً على ثلاثة مليارات وستمانة وواحد وثمانين مليون وستمانة وخمسين المسمية قدرها 6,681,650,441) سهم بقيمة اسمية قدرها 6,025 دولار أمريكي المسهم الواحد إلى مليار وستمانة وسبعة وستين الف وثلاثمانة وسبعة وستين وسبعة مايارات وسبعة مليارات وسبعة مايون وتسعمانة وخمسة وتسعين الف واربعة وستين الف واربعة وستين الف ومسين الف وسبعة السمية قدرها واربعة وستين المهم الواحد.

The state of the s

د العدل المفاصة العدل المفاسة المعقوب أحصه المفاسخ الموادة الهامش

سجل





# مملكة البحرين وزارة العدل والشئون الإسلامية والأوقاف إدارة التوثيق

2021061627

الرقم المسلسل

RC65001436296

الرقم الإيصال

Now the Shareholders have agreed to make the الآن فقد اتفق المساهمين أعلاه على تعديل عقد تأسيس الشركة following amendments to the Memorandum and Articles of Associations of the Company:

ونظامها الأساسي على النحو التالي:

الهامش

- The above preamble constitutes an integral part of this Amendment, and shall be read with it.
- أولاً: تعتبر المقدمة أعلاه جزءاً من هذا التعديل وتقرأ وتفسر معه.
- II. Article 7 of the of the Memorandum and Articles of Association of the Company shall be amended to be as follows:

ثانيآ: يعدل نص المادة 7 من عقد التأسيس والنظام الأساسي والخاص برأسمال الشركة لتقرأ على النحو التالي:

The issued share capital of the Group is one billion six hundred thirty seven thousand three hundred sixty seven (US\$ 1,000,637,367) divided into three billion seven hundred seventy five million nine hundred ninety thousand sixty four (3,775,990,064) shares each with a nominal value of US \$ 0.265 for each share.

حدد رأسمال الشركة الصادر بمبلغ مليار وستمانة وسبعة ثلاثين ألف وثلاثمانة وسبعة وستين (1,000,637,367) دولار امريكي موزعة ثلاثة مليارات وسبعةمانة وخمسة وسبعين مليون وتسعمانة وخمسة وتسعين ألف واربعة وستين (3,775,990,064) سهم بقيمة اسمية قدرها 0.265 دولار أمريكي للسهم الواحد.

III. A part from the amendments mentioned in this Amendment, the rest of the Articles of the original Memorandum and Articles of Associations mentioned hereinabove shall remain fully valid and all shall be construed as one document.

ثالثا باستثناء التعديلات المنصوص عليها بموجب هذا التعديل فان باقي مواد عقد التأسيس والنظام الأساسي المشار إليهما أعلاه تظل سارية ونافذة بالكامل ويعتبرا وهذا التعديل مستندا

IV. This Amendment has been drafted based on a No objection letter dated 9/09/2021 under No. CR2021-131824 issued from the Directorate of Registration of the Ministry of Industry, Commerce & Tourism.

رابعاً: حرر هذا التعديل استناداً إلى كتاب عدم الممانعة الصادر بتاريخ 2021/09/9 تحت رقم CR2021-131824 من إدارة التسجيل بوزارة الصناعة والتجارة والسياحة.

V. The costs and fees of executing this Amendment shall be reckoned within the general expenses of the Company.

خامساً: جميع مصاريف هذا تعديل وأتعاب استيفائه التام تحسب ضمن المصروفات العمومية للشركة.

أشهادا على ما تقدم فقد تم التوقيع على هذا التعديل في التاريخ In witness, therefore, this Amendment was duly signed on the day and the year above mentioned as follows:

تحرر هذا التعديل من أصل وثلاث نسخ وتم التوقيع عليه بعد تلاوته This Amendment had been issued in one original and three copies and which have been signed after being read by all, and myself and the concerned parties have received three copies to act accordingly. One copy was filed with the Ministry of Justice.

من قبل الجميع ومني وتسلم أصحاب الشأن ثلاث نسخ منه للعمل مع حيد وتم الاحتفاظ بنسخة لدى وزارة العدل.